
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету з питань цифрової трансформації 

17 квітня 2024 року 

Веде засідання голова Комітету КРЯЧКО М.В. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. …воно буде проходити в режимі відеоконференції. 

Голосування відбувається шляхом підняття руки або висловлювання своєї 

позиції: за, проти або утримався. 

Так, я так розумію, поки Володимир Ар'єв не підключився, я прошу, 

Антон… А, нам не треба так? Все, не треба, ми тут самі будемо фіксувати 

голосування.  

Так, ми переходимо до голосування за порядок денний. Він був вам 

надісланий раніше. Прошу голосувати. Хто – за? Проти? Утримався?  

 

ШТЕПА С.С. Штепа – за. 

 

РУДИК К.О. Рудик – за. 

 

ПОДГОРНА В.В. Подгорна – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

 

_______________. Шановні колеги, я дуже перепрошую. В мене 

настільки поганий зв'язок, що можу в будь-яку секунду відключитися, тож 

прошу зафіксувати мою позицію, що я за все голосую "за" в пропозиціях 

комітету. Я спробую бути і далі на зв'язку, але якщо він буде перериватися, 

то дуже перепрошую. І зафіксуйте, будь ласка, позицію по голосуванню – 

"за". 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Прийнято.  



Так, ми переходимо до першого питання порядку денного – проект 

Закону про внесення змін до деяких законів України щодо вдосконалення 

правового статусу осіб, зниклих безвісти за особливих обставин та створення 

умов функціонування Єдиного реєстру осіб, зниклих безвісти за особливих 

обставин (реєстраційний номер 10442). Метою законопроекту є 

удосконалення нормативно-правового регулювання статусу осіб, зниклих 

безвісти за особливих обставин, та належне функціонування єдиного реєстру.   

В межах предметів відання комітету щодо запропонованих 

законодавчих змін зазначаємо наступне. Міністерство цифрової 

трансформації у своєму висновку зазначає, що проект закону потребує 

ґрунтовного доопрацювання з метою приведення його положень у 

відповідність до норм Закону України "Про публічні електронні реєстри". 

Підтримуючи ідею законодавчих ініціатив, які покликані, між іншим, 

сприяти належному функціонуванню Єдиного реєстру осіб, зниклих безвісти 

за особливих обставин, слід звернути увагу на суттєві зауваження та 

пропозиції, викладені у нашому висновку.  

Пропоную прийняти висновок до законопроекту та ухвалити таке 

рішення. Перше, рекомендувати головному комітету рекомендувати 

Верховній Раді України за наслідками розгляду в першому читанні 

повернути суб’єктам права законодавчої ініціативи на доопрацювання проект 

Закону про внесення змін до деяких законів України щодо вдосконалення 

правового статусу осіб, зниклих безвісти за особливих обставин та створення 

умов функціонування Єдиного реєстру осіб, зниклих безвісти за особливих 

обставин (реєстраційний номер 10442).  

Друге, висновок комітету про розгляд зазначеного законопроекту 

направити до Комітету з питань прав людини, деокупації та реінтеграції 

тимчасово окупованих територій України, національних меншин і 

міжнаціональних відносин. 

Колеги, прошу підтримати рішення комітету та проголосувати. Хто – 

за?  



 

РУДИК К.О. За. Рудик – за. А там щось Серьожа не може зайти.  

 

ПОДГОРНА В.В. Подгорна – за. 

 

ШВАЧКО А.О. Швачко – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую.  

 

_______________. Я, на жаль, пропустив, бо не міг зайти якийсь час, 

тільки щойно зайшов, тому я не знаю просто, за що ми голосуємо. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Це по 10442. Ми прийняли рішення повернути на 

доопрацювання.  

 

_______________. Тоді – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

 

РУДИК К.О. Михайло, там ще один наш член комітету, Сергій, не 

може зайти.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Зайшов, зайшов. Кіра, дякую. Зайшов, підтверджено. 

Дякую.  

Так, ми переходимо до другого питання порядку денного – проект 

Закону України про внесення змін до Закону України "Про державну 

реєстрацію речових прав на нерухоме майно та їх обтяжень" щодо 

врегулювання можливості реєстрації права власності на нерухоме майно, яке 

знищене внаслідок збройної агресії Російської Федерації проти України, на 

підставі свідоцтва про право на спадщину з метою забезпечення права 



громадян на отримання компенсації за зруйноване житло (реєстраційний 

номер 10404). 

Я прошу до доповіді Вікторію Подгорну. Віка, прошу.  

 

ПОДГОРНА В.В. Колеги, вибачте, я в таксі, тому буду без відео. 

Шановні колеги, законопроектом 10404 пропонується внести зміни, 

якими передбачається встановити, що в Державному реєстрі речових прав на 

нерухоме майно можуть реєструватися речові права на знищені об'єкти 

нерухомості на підставі свідоцтва про право на спадщину із позначкою 

"знищений об'єкт нерухомого майна". Крім того, пропонується норма, згідно 

до якої не підлягає закриттю розділ державного реєстру прав та реєстраційна 

справа у випадку знищення об'єкта нерухомого майна. 

Розглянувши законопроект в межах предметів відання, підкомітет 

зазначає, що до законопроекту надійшли зауваження і пропозиції від 

Міністерства юстиції, яке є головним органом в системі центральних органів 

виконавчої влади, що забезпечує формування та реалізує державну політику 

в сфері державної реєстрації речових прав на нерухоме майно та їх обтяжень.  

Мін'юст зазначає зокрема, що положеннями закону та нормативно-

правовими актами у відповідній сфері передбачена можливість як 

проведення державної реєстрації припинення права власності на закінчений 

будівництвом об'єкт і об'єкт будівництва у зв'язку з його знищенням, 

відомості про речові права якого містяться у державному реєстрі прав, так і 

на проведення державної реєстрації права власності на підставі заяви 

спадкоємця шляхом внесення до державного реєстру прав, відомостей про 

суб'єкта права власності – спадкодавця. Крім того, не підтримують 

передбачені законопроектом зміни по статті 14 закону у частині положення, 

яким пропонується встановити, що не підлягає закриттю розділ державного 

реєстру прав та реєстраційна справа у випадку знищення об'єкта нерухомого 

майна, та надає викладені у висновку обґрунтування до цього.  



Зважаючи на вищезазначене, застереження та зауваження Міністерства 

юстиції, законопроект потребує доопрацювання. Враховуючи вищезазначене, 

підкомітет пропонує комітету прийняти висновок до законопроекту та таке 

рішення. Перше, рекомендувати Комітету з питань економічного розвитку 

врахувати висловлені зауваження, пропозиції під час підготовки та розгляду 

проекту Закону України про внесення змін до Закону України "Про державну 

реєстрацію речових прав на нерухоме майно та їх обтяжень" щодо 

врегулювання можливості реєстрації права власності на нерухоме майно, яке 

знищене внаслідок збройної агресії Російської Федерації проти України, на 

підставі свідоцтва про право на спадщину з метою забезпечення права 

громадян на отримання компенсації за зруйноване житло (реєстраційний 

номер 10404). Друге, направити висновок комітету про розгляд зазначеного 

законопроекту до Комітету з питань економічного розвитку. 

Дякую. Прошу підтримати.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Вікторія.  

Є пропозиція підтримати рішення, що було озвучене Вікторією 

Подгорною, та проголосувати. Хто – за? Проти? Утримався?  

 

ШВАЧКО А.О. Швачко – за. 

 

ПОДГОРНА В.В. Подгорна – за.  

  

ЛАРІН С.М. Ларін – за. 

 

РУДИК К.О. Рудик – за. 

 

ЛАРІН С.М. Я і попередній закон теж – за. И у меня была проблема со 

связью, я пытался что-то сказать, но в итоге не получилось. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Ми прийняли це рішення ваше. Дякую. 

Так, ми… Дякую, Вікторія, за доповідь.  

Ми переходимо до третього питання порядку денного – проект Закону 

України про внесення змін до деяких законів України щодо здійснення 

окремих видів громадського контролю (реєстраційний номер 10435). 

Шановні колеги, законопроектом, реєстраційний номер 10435, 

пропонується статтю 29 Закону України "Про соціальні послуги" викласти в 

новій редакції, передбачивши, що для отримання дозволу на відвідування 

територій та приміщень установ надання соціальних послуг з метою 

проведення заходів контролю громадське об'єднання подає до 

уповноваженого органу системи надання соціальних послуг відповідне 

звернення. До звернення додаються копії статуту громадського об'єднання та 

виписки з Єдиного державного реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань. Аналогічною нормою пропонується 

доповнити статтю 30 Закону України "Про психіатричну допомогу". 

Необхідним є доопрацювання проекту закону шляхом виключення положень, 

які стосуються подання копій документів, що можуть бути отримані в 

порядку електронної інформаційної взаємодії.  

Тому є пропозиція ухвалити наступне рішення. Перше, рекомендувати 

Комітету з питань соціальної політики та захисту прав ветеранів врахувати 

висловлені зауваження та пропозиції під час підготовки та розгляду проекту 

Закону України про внесення змін до деяких законів України щодо 

здійснення окремих видів громадського контролю (реєстраційний номер 

10435), направити цей висновок до Комітету з питань соціальної політики та 

захисту прав ветеранів. 

Колеги, прошу підтримати і голосувати. Хто – за? Проти? Утримався? 

 

ПОДГОРНА В.В. Подгорна – за. 

 

ШВАЧКО А.О. Швачко – за.  



 

_______________. (Не чути)…за. 

 

_______________. За.  

 

РУДИК К.О. Рудик – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, колеги. 

Ми переходимо до четвертого питання порядку денного – проект 

Закону про внесення змін до Закону України "Про державні нагороди 

України" щодо удосконалення процедур подання, відзначення та 

позбавлення державних нагород (реєстраційний номер 11033).  

Вікторія, є змога? 

 

ПОДГОРНА В.В. Так, так.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Прошу, Віка. 

 

ПОДГОРНА В.В. Шановні колеги, проектом Закону 11033 

пропонується внесення змін, які удосконалюють процедуру подання, 

відзначення та позбавлення державних нагород, забезпечують їх прозорість і 

публічність. Законопроектом зокрема пропонується інформацію щодо 

нагородження розміщувати у відповідних розділах на офіційних вебресурсах 

Президента України, органів державної влади та місцевого самоврядування. 

На виконання норм Закону України "Про доступ до публічної інформації" 

таку інформацію пропонуємо розміщувати і на Єдиному державному 

вебпорталі відкритих даних та відповідно доопрацювати законопроект.  

Члени підкомітету зазначили, що прийняття законопроекту посприяє 

необхідній прозорості (публічності) процедур відзначення державними 

нагородами. Пропоную ухвалити висновок до законопроекту і прийняти таке 



рішення комітету. Перше, рекомендувати головному комітету врахувати 

пропозиції під час підготовки до розгляду та при опрацюванні проекту 

Закону про внесення змін до Закону України "Про державні нагороди 

України" щодо удосконалення процедур подання, відзначення та 

позбавлення державних нагород (реєстраційний номер 11033). Друге, 

направити цей висновок до Комітету з питань організації державної влади, 

місцевого самоврядування, регіонального розвитку та містобудування. 

Дякую. Прошу підтримати. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Вікторія. 

Є пропозиція підтримати рішення, що було озвучено, та проголосувати. 

Хто – за? Проти? Утримався?  

 

ПОДГОРНА В.В. Подгорна – за. 

 

РУДИК К.О. Рудик – за. 

 

_______________. (Не чути) 

  

_______________. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Володимире, вас не чутно.  

 

АР'ЄВ В.І. Я – за. За, за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Є. Зафіксовано. Дякую, колеги. 

Ми переходимо до п'ятого питання порядку денного – про стан 

виконання Закону України "Про Національну програму інформатизації" 

№2807-ІХ від 1 грудня 2022 року.  



Я прошу до доповіді Вадима Коновала – директора директорату 

розвитку Національної програми інформатизації Міністерства цифрової 

трансформації. Вадиме, прошу вас.  

 

КОНОВАЛ В.О. Доброго дня, шановний голово. Доброго дня, шановні 

депутати. Хочу вам представити звіт про стан виконання Закону України 

"Про Національну програму інформатизації". 1 грудня 2022 року Верховною 

Радою України було ухвалено Закон України "Про Національну програму 

інформатизації", це №2807-ІХ, який набрав чинності з 1 березня 2023 року.  

 На виконання абзаців другого, шостого, восьмого пункту 2, пункту 3, 

пункту 8 частини першої статті 5, частини третьої статті 8, частини першої 

статті 9, частини першої статті 11 та частини другої статті 14 закону та 

резолюції Прем’єр-міністра України до цього закону Мінцифри було 

забезпечено, перше – це прийняття Постанови Кабінету Міністрів України 

від 27.12.2023 року 1400 "Про єдину інформаційну систему обліку 

Національної програми інформатизації", прийняття Постанови Кабінету 

Міністрів України від 2 лютого 2024 року №119 "Деякі питання Національної 

програми інформатизації", якою було затверджено Положення про 

формування та виконання Національної програми інформатизації, порядок 

проведення експертизи Національної програми інформатизації та її 

складових, порядок формування та виконання галузевої програми, проекту, 

робіт з інформатизації, порядок формування та виконання регіональної 

програми, проекту, робіт з інформатизації, порядок здійснення моніторингу 

та проведення оцінки результативності виконання Національної програми 

інформатизації та її складових.  

Наказом Мінцифри від 29.03.2023 року №34 "Про затвердження 

Методики визначення належності бюджетних програм, завдань, проектів, 

робіт до сфери інформатизації", зареєстрованим в Міністерстві юстиції від 14 

квітня 2023 року за номером 625/39681, затверджено відповідну методику.  



Стосовно абзацу сьомого пункту 2 частини першої статті 5, частини 

четвертої статті 2 та частини другої статті 15 закону Мінцифри наразі 

завершується розробка проекту акта щодо обов'язкових вимог до створення, 

модернізації, модифікації, розвитку, адміністрування та забезпечення 

функціонування засобів інформатизації, який буде направлено на 

погодження заінтересованим органам  в порядку, встановленому 

Регламентом Кабінету Міністрів України. 

Проектом акта планується зокрема затвердити перелік стандартів, що 

використовуються у сфері інформатизації. Так, на виконання пункту 11 

частини першої статті 5 закону Мінцифри ініційовано розроблення нових 

стандартів у сфері інформатизації на заміну старих серій ГОСТів 34 та 

ГОСТу 19-го. Це будуть два стандарти, інформаційно-комунікаційні системи: 

ініціювання, проектування, розроблення, документування, випробування. І 

другий стандарт – це інформаційно-комунікаційні системи: експлуатація, 

адміністрування та забезпечення функціонування, модернізація, 

реінжиніринг, виведення з експлуатації. Тобто цими двома стандартами ми 

охоплюємо весь життєвий цикл інформаційно-комунікаційної системи. 

Наразі ці два стандарти вже опубліковані в першій редакції на відповідному 

органі сертифікації. 

Згідно з технічними завданнями на розроблення проектів зазначених 

стандартів кінцевий термін розробки квітень 2024 року, опублікований від 8 

квітня 2024 року, а очікуваний строк прийняття зазначених нормативних 

документів – це вересень 2024 року, там така тривала процедура набуття 

чинності. 

Водночас Положенням про формування та виконання Національної 

програми інформатизації, яке затверджено Постановою 119, визначено 

механізм формування та виконання Національної програми інформатизації. З 

урахуванням норм зазначеного положення Мінцифри розроблено проект акта 

щодо порядку локалізації програмних продуктів для виконання Національної 

програми інформатизації.  



З огляду на викладене, листом від 14.02.2024 року №1/03-1-2246 

Мінцифри звернулося до Кабінету Міністрів щодо перенесення строку 

виконання цього завдання до 30 вересня 2024 року.  

Щодо виконання пунктів 1 і 2 частини першої статті 10, звіт про стан 

інформатизації та виконання галузевих, регіональних програм, проектів, 

робіт з інформатизації, програм, проектів, робіт з інформатизації органів 

місцевого самоврядування, завдань, проектів, робіт з інформатизації 

нацпрограми на 22-й рік надано для заслуховування на засіданні Кабінету 

Міністрів України листом від Мінцифри від 9 червня 2023 року №1/03-1-

6243, звіт за 2023 рік буде підготовлено до 1 липня 2024 року.  

Також Мінцифри подало на розгляд Кабінету Міністрів проект 

Постанови Верховної Ради України про затвердження завдань Національної 

програми інформатизації на 23-й рік. Також підготовлений проект Постанови 

Верховної Ради України про затвердження переліку завдань та проектів 

Національної програми інформатизації на 24-й рік, який листом був 

направлений до зацікавлених сторін з метою належного опрацювання 

зауважень та пропозицій до проекту акта, що надавалися заінтересованими 

органами до 02.04.2024 року. Проведено узгоджувальні наради, 

доопрацьований проект акта з наданням відповідних матеріалів і фінансово-

економічних розрахунків направлено до Міністерства фінансів України.  

До частини третьої статті 10 розділу ІІІ Законом України "Про 

Державний бюджет України на 2024 рік" видатків за бюджетною програмою 

2911040 "Національна програма інформатизації" передбачено в обсязі 300 

мільйонів гривень. Проект акта щодо окремих завдань, проектів, робіт з 

інформатизації, що потребують надання замовникам ресурсної підтримки для 

виконання програм, проектів, робіт з інформатизації готується за 

погодженням із заінтересованими органами відповідно до Постанови 

Кабінету Міністрів 119, там трохи оновлений механізм і всі проекти наразі 

потребують погодження із Держспецзв'язку.  



Щодо пункту 3 частини першої статті 5, Постановою 119 затверджений 

Порядок формування та виконання галузевої програми, проекту, робіт з 

інформатизації та Порядок формування та виконання регіональної програми, 

проекту, робіт з інформатизації, що визначають механізми та формування 

галузевих та регіональних програм, а також їх завдань і заходів.  

Наразі в Мінцифри підготовлено проект наказу Мінцифри України про 

затвердження типового проекту регіональної програми, проекту, робіт з 

інформатизації та типового проекту, програми, проекту, робіт з 

інформатизації органу місцевого самоврядування, що відповідає 

вищезазначеним порядкам, який в установленому законодавством порядку 

буде надісланий на погодження заінтересованим органам. 

І щодо частини третьої статті 5 завдань, проектів, роботи з 

інформатизації Нацпрограми з інформатизації за 23-й рік, що належать до 

сфер нацбезпеки і оборони, до Мінцифри не надходили.  

Шановні депутати, звіт закінчив. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Вадиме.  

Колеги, є питання до доповідача?  

 

_______________. Я, чесно кажучи, поки слухав, я думав, що в мене, 

вибачте, мозок злипнеться від того сухого такого кондового викладу ситуації, 

яку можна було сформулювати, в принципі, одним реченням – не робиться ні 

фіга.  

Я розумію все, але в мене є питання все ж таки. Виділено, ви сказали, 

300 мільйонів, а скільки і куди уже витрачено? Тому що як показала 

практика, особливо попередніх років, коли говорили нам про те, що 

виділяються гроші, рекордні бюджети на оборону, а потім в кінці року їх 

перерозподіляли, дві третини від тих коштів, на Велике будівництво. Тобто 

те, що виділено, це не означає ще те, що витрачено. Тому я хотів би 

дізнатися, витрачено і на що? Об'єктивно розумію, що зараз програми 



інформатизації – це не є серед топпріоритетів в нинішніх саме умовах, і це 

можна зрозуміти, але якщо гроші виділяються, то куди саме і на що вони 

ідуть?  

Дякую. 

 

КОНОВАЛ В.О. Дуже дякую за запитання. 

На сьогоднішній день бюджетна програма Мінцифри 2911040 

"Національна програма інформатизації" має 300 мільйонів гривень. 

Витрачено на сьогоднішній день нуль. Відповідно до частини шостої статті 

23 Бюджетного кодексу України ми плануємо ці бюджетні кошти передати 

іншим центральним органам виконавчої влади, які спрямують безпосередньо 

ці видатки на розроблення або модернізацію інформаційно-комунікаційних 

систем.  

Чому на сьогоднішній день не витрачено? Тому що, на жаль, лише в 

лютому 2024 року була затверджена Постанова Кабінету Міністрів України 

119, в цій постанові оновлені механізми формування і виконання нацпрограм 

інформатизації і наразі всі проекти, які потребують створення та модернізації 

інформаційно-комунікаційних систем, потребують погодження із 

Держспецзв'язку. Тому ми дали органам три місяці на те, щоб вони  оновили 

свої проекти, на те, щоб вони пройшли процедуру погодження у 

Держспецзв'язку, і після цього у нас буде здійснено відбір. 

Стосовно чи є у нас пріоритети для фінансування проектів, так, дійсно, 

в пріоритетах ми вбачаємо – це виконання державної антикорупційної 

стратегії. На виконання цього закону Національне агентство запобігання 

корупції було ініціатором розроблення проекту акта Кабінету Міністрів 

України. Він був затверджений в квітні 23-го року, це Постанова Кабінету 

Міністрів 220, і саме на виконання цього плану дій будуть передані кошти 

центральним органам виконавчої влади, якраз на виконання антикорупційних 

цифрових інструментів, на їх створення, там їх наразі 62.  



Частина антикорупційних проектів буде фінансуватися за рахунок 

міжнародної технічної допомоги, але, в принципі, міжнародні партнери, 

наприклад, брати інформаційні системи, які будуть забезпечувати протидію 

корупції в Міністерстві оборони, наприклад, вони брати не хочуть. Тому 

плануємо витратити кошти, безпосередньо передати туди в тому числі. 

 

_______________. Я зрозумів. Проте шкода, що навіть за умови того, 

що ми вступаємо зараз до Євросоюзу, немає виділених коштів на програму, 

зокрема інформаційні технології, які допоможуть боротися із корупцією. Це 

надзвичайно складно, але… І сумно.  

Скажіть, будь ласка, а таке питання про стандарти. Це… Чи 

виділяються кошти переходу з ГОСТів на європейські стандарти?  

 

КОНОВАЛ В.О. На сьогоднішній день в Мінцифри таких коштів не 

передбачено. Ми отримали повноваження в березні 23-го року розробити 

стандарти діючі, тому що 34-а серія ГОСТу 89-го года і 19-а серія, вони були 

скасовані в 19-му році. Повноваження регулятора Мінцифри набуло у березні 

23-го року.  

Коштів у Мінцифри на це фінансування не було, тому ми також 

звернулися до міжнародної технічної допомоги і іспанський фонд FIAP нам 

допоміг. Наразі між цим фондом, він виступив замовником, і технічним 

комітетом номером 20 – це інформаційні технології, вони  визначили 

виконавця – це Інститут прикладних систем програмування Національної 

академії наук України. Вони виконали цю роботу, розробили цих два 

стандарти, і вони наразі, плануюється, будуть затверджені аж у вересні 24-го 

року, бо там є, дійсно, довга процедура їх затвердження. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Вадиме. 

Є ще питання від нашої колеги Вікторії. Вікторія, прошу. 

 



ПОДГОРНА В.В. У мене не питання, у мене в "Різному", я вибачаюся.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. У нас наступне, Вікторія, ваше буде питання.  

Так, є. Вадиме, дякую вам за доповідь.  

Колеги, ми заслухали інформацію Міністерства цифрової 

трансформації про стан виконання Закону України "Про Національну 

програму інформатизації". Пропоную взяти її до відома та ухвалити 

відповідне рішення. Тому прошу проголосувати. 

Хто – за? Проти або утримався?  

 

ЛАРІН С.М. Ларін – за.  

 

ШВАЧКО А.О. Швачко – за. 

 

РУДИК К.О. Рудик – за. 

 

ПОДГОРНА В.В. Подгорна – за.  

 

_______________. Утримався.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Рішення прийнято. 

Дякую, Вадиме, за доповідь. Ми йдемо далі. 

 

КОНОВАЛ В.О. Дуже дякую, шановні депутати.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ми… Останнє питання у нас в "Різному" – це, колеги, 

інформую вас, що відповідно до плану роботи комітету на одинадцяту сесію 

в понеділок 22 квітня о 16:30 під головуванням Вікторії Подгорної 

відбудеться круглий стіл на тему: "Політика стимулювання розвитку 



інновацій для відновлення та розвитку, розбудови України". Запрошую всіх 

до участі. 

Вікторія, прошу вас доповнити. 

 

ПОДГОРНА В.В. Я хотіла, да, якраз стосовно круглого столу. Я бачу, 

що колегам цікаве питання прозорості відновлення, реконструкції України і 

якраз цьому питанню буде присвячений круглий стіл. На ньому будуть 

присутні стейкхолдери різні, перш за все представники Асоціації міст 

України, громад, міст і головним виступаючим буде представництво, це 

називається DG CONNECT (Генеральний директорат CONNECT), який якраз 

займається питаннями цифрової трансформації в Європейському Союзі. 

Вони будуть пропонувати спеціальну систему, яка робить абсолютно 

прозорим процес відновлення і реконструкції на основі використання 

технологій штучного інтелекту. Тобто, якщо вам цікаво, колеги, долучайтеся, 

будь ласка, це цікаво. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Вікторія.  

Ми усі питання на сьогодні… Є питання ще, колеги? Чи хтось щось 

хоче доповнити? Якщо ні, тоді усім дякую. До побачення.  


